
دانشـــگاه همیشه به عنوان عنصری اثرگذار در جامعه شناخته می شود 
کـــه بخشـــی از این اثرگذاری توســـط اســـاتید و اعضـــای هیات علمی و 
بخـــش دیگـــر آن که بـــر جوانان یک جامعه اثر می گذارد، دانشـــجویان 
هستند. یکی از مهم ترین عرصه های این اثرگذاری در فرهنگ خلاصه 
می شود. جمعی از دانشجویان تصمیم گرفتند در روزهای جشنواره فجر 
که به عنوان بهار ســـینمای ایران شـــناخته می شـــود، نقطه آغازی را برای 
تاثیر مفهومی بر سینما در قالب »محفل آرمان« کلید بزنند. در ادامه این 

ع( رفته ایم.  گزارش به ســـراغ فعالان دانشـــجویی دانشگاه امام صادق)
ع( که به شکل تخصصی در  دانشجویان بسیج دانشگاه امام صادق)
حوزه فرهنگ ورود داشتند و حالا با تشکیل محفل آرمان تلاش دارند تا 

مواجهه نزدیک تری با فضای سینما داشته باشند. 

بسیج دانشگاه امام صادق)ع( در حال اجرای ایده های جدید فرهنگی در فضای دانشجویی است

 پیشقدم شدیم 
تا دروازه  گفت وگو را وسعت ببخشیم

نشریه »آرمان«؛ میزبان نقد های دانشجویی

، مسئول دفتر کتاب و ادبیات بسیج دانشجویی  علیرضا حسین پور
و ســـردبیر نشـــریه »آرمان« درباره محتوای این نشـــریه و آغاز فعالیت 
یت  آن بیان کرد: »امسال سال اول انتشار نشریه آرمان بود. دو محور
کلی داشـــت، اول نقد فیلم های جشـــنواره و دوم مطالب ســـینمایی 
بـــود. نقـــد فیلم جشـــنواره یادداشـــت های 600 یـــا 500 کلمه ای با نقد 
ترکیبی فرمی و محتوایی را شامل می شود. یادداشت های سینمایی 
نیز درباره مسائل خود سینما به صورت کلان و فرای فیلم هاست که 
شامل اقتصاد و فرهنگ و موضوعات اینچنینی سینما می شود.« 

حســـین پور درباره نحوه فعالیت دانشـــجویان در این نشـــریه گفت: 
»نشـــریه ما در هشـــت شـــماره امســـال منتشـــر شـــد. یادداشـــت ها و 
نشـــریه ما کاملا دانشـــجویی بود و از دانشـــگاه های مختلف برای ما 
یه از  ی نشـــر می نوشـــتند و فعالیت داشـــتند. همچنین برای راه انداز
دانشـــجویانی که قلم خوبی داشـــتند و می دانســـتیم که اهل سینما 
هســـتند نیز کمک گرفتیم. در حین کار نیز برخی از دوســـتان دیگر 

یادی به دســـت ما رسید که ما  به ما اضافه شـــدند. یادداشـــت های ز
ک هایی که داشـــتیم؛ یادداشـــت های برتر را  براســـاس معیارها و ملا
منتشر کردیم. تقریبا از تمامی نویسندگان در نشریه استفاده کردیم. 
یه آرمـــان به صـــورت PDF در کانال آرمـــان و به صورت چاپی در  نشـــر

محفل آرمان پخش می شد.« 
او در مـــورد دیگـــر فعالیت های فرهنگی ایـــن دفتر بیان کرد: »هدف 
یـــج کتابخوانی و بالا آوردن گفتمان کتـــاب و کتابخوانی، اول  مـــا ترو
در دانشگاه و دوم فرای  دانشگاه است. یکی از مهم ترین برنامه های 
ما معرفی کتاب برای مناسبت های خاص است که حدود 60 تا 70 
کتاب در این چندماه معرفی کردیم. برنامه شعری را برای مناسبت ها 
داشتیم. مثلا با موضوع فلسطین و غزه شب شعر داشتیم. از سمت 
دیگر نیز دوره آموزشی با عنوان آیینه فرهنگ داشتیم که مناسبات 
ادبی و جامع داشـــت و ســـعی کردیم در این حوزه جایگاه فرهنگ و 

ادبیات را در اجتماع نشان دهیم.« 

»محفل آرمان« چگونه شکل گرفت؟

ع(  سید احسان نجفی، مسئول سینما بسیج دانشجویی امام صادق)
در توضیح »محفل آرمان« بیان کرد: »محفل آرمان ایام جشنواره فجر 
برگزار می شود و در این دو سالی که برگزار شده، در محل های مختلفی 
بوده اســـت. مثلا پارســـال در فرهنگسرای اندیشه برگزار شد و امسال 
نیز در لانه جاسوســـی برگزار می شـــود. امســـال به این دلیل که تعداد 
یـــاد بود و زمان ما کم بود، تصمیم گرفتیم که تمام فیلم ها را  فیلم هـــا ز
کران نکنیم به این جهت که پارسال به این نتیجه رسیدیم که برخی  ا
از فیلم ها کیفیت لازم و مورد نظر ما را نداشت. لذا امسال ما حدود 

کران کردیم.«  21 یا 22 فیلم را ا
نجفـــی دربـــاره ایده محفل آرمان، بیان کرد: »در همفکری ای که بین 
بچه های دانشجو با وزارت ارشاد صورت گرفت، این ایده مطرح شد. 
ما به این نتیجه رسیدیم که جای نقد محتوایی در سینمای ما بسیار 
خالی است و درواقع تمامی نقدهای ما معطوف به این موضوع شده 
که میزانســـن و دکوپاژ و تدوین را بررســـی کنند. اما کســـی نمی گوید 
جهت گیری کلی ســـینمای ما باید به چه ســـمتی باشـــد. در ســـینما 
یابی  یابی نمی شـــود. یا ارز اینکـــه ایـــن فیلم به مـــا امید داد یا خیر ارز

»! یایی را خلق کند یا خیر نمی شود که فیلمی توانست برای ما رو

   آرمان؛ واسطه ای برای تعامل 
اصحاب علوم انسانی و سینماگران

گران  او در ادامه درباره اینکه مطالبه نقد محتوایی از سمت سینما
ی سال پیش بود که امسال  بسیار اهمیت دارد، افزود: »این ایده محور
نیز تداوم داشـــت. امســـال ایده دیگری به آن اضافه شد و آن این بود 
کـــه اتفـــاق دیگری بیفتد و محفل آرمان واســـطه تعامل و گفت وگوی 
گران شود، یعنی دیالوگی اتفاق بیفتد  اصحاب علوم انسانی با سینما

و رفت وآمدی بین هنرمندان و اصحاب علوم انسانی صورت گیرد. ما 
برای حدود چهار یا پنج فیلم، حضور عوامل فیلم را داشتیم. کارگردان 
« آمدند و در بین  فیلم »نبودنت«، »پرویزخان«، »مجنون« و »شهسوار

دانشجویان و صاحب نظران صحبت  کردند.« 
نجفـــی بـــا اشـــاره به اینکه تقریبا از ظرفیـــت 500 نفری، حدود نصف 
آنهـــا دانشـــجویان بودنـــد، گفـــت: »مـــدل دعوت هـــا به ایـــن صورت 
کـــه می خواســـتیم کیفیت  بـــود کـــه فراخـــوان عمومی نداشـــتیم؛ چرا
شرکت کنندگان را فراتر ببریم و به فضای سینما علاقه مند باشند. به 
تی را در این بین دعوت می کردیم و به هر تشکلی  همین دلیل تشکلا
که دسترسی داشتیم زنگ می زدیم و آنها را با تعدادی سهمیه دعوت 
می کردیم. تعدادی از دانشگاه ها که بازه بین دو ترم شان بود و تهران 

نبودند، نتوانستند در این محفل شرکت کنند.« 
ع( درخصوص هدف خود  مســـئول دفتر سینما بسیج امام صادق)
از ایـــن برنامـــه بیان کرد: »ما تفکری نســـبت به ایـــن برنامه در فضای 
یم و معتقدیم درصدی از بدنه دانشجویی ما مصرف  دانشجویی دار
فرهنگـــی پایینی دارند. همچنین این بدنه ارتباط خاصی با فضای 
فرهنگ و هنر ندارد و مصرف کننده محصولات فرهنگی از سینما تا 
موسیقی و تئاتر نیستند. پس بخشی از هدف ما این بود که مصرف 
و تعامل دانشـــجویان را با محصولات فرهنگی بیشـــتر کنیم. هدف 
دیگـــر مـــا برای عده ای اســـت که فیلم می بینند یعنـــی فیلم دیدن را 
برای آنها از حالت صرفا سرگم کننده و زمان بر خارج کنیم تا مواجهه 
تخصصی تری با این حوزه داشـــته باشـــند. در نتیجه بتوانند محتوا 
بیشتری را از محصول فرهنگی خارج کنند و تیزبینی بیشتری داشته 
باشـــند. یکـــی از نقـــاط هدف ما حوزه های علمیـــه بود. ما از طلبه ها 

دعوت می کردیم و بازخوردهای خوبی هم گرفتیم.« 

محفل آرمان بستر تعامل بی واسطه دانشجویان، کارشناسان و هنرمندان بود

ی، مســـئول فرهنگی بســـیج دانشـــجویی دانشـــگاه امام  مصطفـــی انـــوار
ع( دربـــاره پیشـــینه فعالیت هـــای واحـــد فرهنگی بســـیج امام  صـــادق)
ع( گفت: »ما و دوستانمان در بسیج دانشجویی امسال هدفی را  صادق)
دنبال کردیم که تیپ فعالیت های فرهنگی ما بتواند نسبتی با مسائل روز 
جامعه برقرار کند و این موضوع بر تمامی کارها و فعالیت های ما چتری 
بزرگ انداخت. تمامی دوره آموزشی و نشست و فعالیت های ما نسبتی 
کمیت و جامعه برقرار می کرد. مثلا در ابتدای امســـال  با مســـائل روز حا
یداد پرنیان داشتیم که آموزش می دادیم با اتفاقاتی که  یدادی با نام رو رو
یم، چطور می توان برخوردی جامعه شناســـانه و  کمیت دار یـــان حا در جر
یداد بود و اینکه  روانشناسانه داشت. مواجهه روانشناسانه ابتکار این رو
حجـــاب را به عنـــوان نمونه مورد بحث خود قرار داده بود، باعث می شـــد 
شـــرکت کنندگان ممـــاس با مســـائل جامعه آموزش ببیننـــد. یا مورد دیگر 
ی ما، ارائه طرح های سیاســـتی  یداد قاف اســـت که دفتر فضای مجاز رو
برای خروج از بحران وضعیت فعلی استارتاپ ها را به رقابت گذاشت و 
یگران مختلف  یداد ســـعی کردیم دانشـــجویان صدای تمام باز در این رو
در حوزه اســـتارتاپ ها را بشـــنوند و بعد طرح های سیاســـتی خود را ارائه 
ی  کنند. در مورد محفل آرمان نیز ما این خلأ را مشاهده کردیم که بسیار
از فیلم های سینمایی ما از خلأ محتوای سالم رنج می برند و این مشکلی 

است که قابلیت اصلاح شدن دارد.«
ی افـــزود: »امـــا عمده فیلم هایـــی که آنها را تحت عنـــوان اجتماعی  انـــوار
می شناسیم، به این صورت است که کارگردان می نشیند و با این عنوان 
که قصه ای دارد، آن را جلو می برد. ممکن است ما حق دهیم که کارگردان 
می تواند قصه خودش را داشـــته باشـــد. اما باید به این نکته توجه داشت 
کران عمومی برسد و انواع اطلاعات و القائاتی  که این فیلم قرار است به ا
گر آن هســـتند، می دهد. از این جهت لازم اســـت  را به مردمی که تماشـــا
مضمون فیلم متناســـب با ســـوژه و موضعی که دارد، توســـط کارشناسان 

مورد بررسی قرار گیرد.« 

   به دنبال آمیختگی هنر و علم هستیم
ع( درباره ایـــده اصلی آرمان بیان  مســـئول فرهنگی بســـیج امـــام صادق)
ی آرمان بودیم، ســـعی مان  کـــرد: »به لحاظ دانشـــجویانی که مجری برگزار
برای ایجاد فضای تعاملی میان کارشناسان فضای علوم انسانی و علوم 
اجتماعی با عوامل هنری بود. ظرفیت آرمان هم به این جهت کمک رسان 
مـــا بود که می توانســـتیم بـــه بهانه پخش فیلم، این اتفاق و رو در رو شـــدن 
کارشناســـان و تیم تولید فیلم را با حضور گروه های مردمی و دانشـــجویی 
که فیلم را مشاهده کرده بودند، رقم بزنیم. اصل مهمی که درباره این تعامل 
وجود دارد این است که تعامل تنها نباید در یک رابطه دورادور باشد. باید 

در فضایی نشست و تعامل رودررو جلو رود که کارشناسان نقدهای خود 
و هنرمندان دغدغه های خود را بگویند تا آمیختگی فکری اتفاق  افتد.« 
 او افزود: »اما اینکه چنین طرحی چقدر می تواند در سینمای ایران محقق 
شود، باید گفت مسیر بسیار طولانی است. گروه ها و اشخاص مختلفی 
در طول ســـالیان گذشـــته تلاش هایی در این رابطه داشـــتند اما مهم این 
ی را پیگیری کرد؛ زیرا اصلاح و رشـــد با  اســـت کـــه بتوان تـــلاش ادامه دار
کـــران کردیم و تلاش  یـــک اتفـــاق دفعی نیســـت. ما امســـال فلیم هایی را ا
یم، اما ممکن اســـت این موضوع از ســـمت  کردیم تا تعامل را به وجود آور
یم که مورد اســـتقبال هنرمندان  رکن هنرمندان کمی لنگ بزند و امیدوار
قـــرار گیـــرد. البتـــه از نظر ما طبیعی اســـت که هنرمند ایـــن موضوع را پس 
ی هنرمندان  کـــه با راه ســـختی مواجهنـــد. به نوعی فضـــای کار بزنـــد؛ چرا
حاصل دغدغه ذهنی شان است و تعامل این مورد کمی سخت است. 
اما ما به عنوان نهاد علم و نهاد دانشگاه پیشقدم شدیم که بتوانیم دروازه 

گفت وگو را وسعت ببخشیم.« 
ی با اشاره به اینکه این تعامل باعث اصلاح مسیر محتوایی می شود،  انوار
که  گفت: »جا دارد این تعامل توسط جریان دانشجویی اتفاق بیفتد؛ چرا
کی را بین فضـــای علمی و هنری برقرار کنند، یعنی  می تواننـــد حد اشـــترا
گـــر بـــه دانشـــجویان نگاه کنیـــم، کمتر پیش می آید که هیچ احســـاس و  ا
دغدغه ای به فضای هنری و فرهنگی کشور نداشته باشند یا لااقل اهل 
مصرف فرهنگی و هنری تولیدات داخلی ســـینما و تلویزیون نباشـــند. 
یعنی از ســـویی دغدغه و آشـــنایی با فضای هنری دارند و از ســـوی دیگر 
کن نهاد علم هســـتند، پس می توانند به عنوان فصل مشـــترک این دو  ســـا

حوزه عمل کنند.« 

   فضای هنری، کشور را از چنبره مشکلات رها می کند
ع( بیان کرد:  مســـئول فرهنگی بســـیج دانشجویی دانشگاه امام صادق)
ی آرمان در راستای کمک به پیشرفت سینما  »ســـال گذشـــته ایده محور
ایـــن نـــگاه بود که ســـینما باید از تجربـــه موفق ادبیات در ایران اســـتفاده 
کند، مثلا دورانی را داشتیم که مغولان به ایران حمله کردند اما بیشترین 
اشـــعار از همان دوره اســـت و اشعار امیدبخش و درجه یکی وجود دارد، 
تی است، باز هم  گر درحال حاضر کشـــور ما در چنبره مشـــکلا درنتیجه ا
این سینما و فضای هنری است که می تواند نجات بخش و امیدبخش 
ی سینما و پیشرفت دست گذاشتیم.«  باشد. اما برای امسال بیشتر رو
او دربـــاره مخاطبـــان محفـــل آرمان گفت: »اصل مخاطبـــان برنامه آرمان 
گروه های مختلف مردمی بودند. از این جهت که ما بنا داشتیم مصرف 
فرهنگـــی و فیلـــم را افزایـــش دهیم، زیرا به نوعی مســـیر اصـــلاح فیلم ها از 
آنجـــا می گـــذرد که دغدغه مندان فیلم ها، آنهـــا را ببینند و درباره  فیلم ها 

اظهارنظر کنند که چقدر فیلم ها خوب است. در این محفل ما مجری کار 
بودیم و این دغدغه جز با کمک دوســـتانی که در ارشـــاد دغدغه اعتلای 
گروه های مردمی را دارند محقق نمی شـــد. جا دارد به این نکته هم اشـــاره 
کنـــم کـــه انتخاب و دعـــوت از گروه های مردمی به عنـــوان مخاطبان این 
محفل به این جهت بود که نقد بررسی مضامین فیلم ها از سوی گروه های 
کران هر فیلم،  متنوعـــی از مـــردم اتفـــاق بیفتد. به این صورت که پـــس از ا
گران به طرح دیدگاه های  نشست های نقد و بررسی برگزار می شد و تماشا
خود می پرداختند. همان طور که اشاره شد معمولا این نشست ها میزبان 

کارشناسان و هنرمندان نیز بود.« 

   »احمد« موفق ترین فیلم از نظر محفل آرمان 
ی با اشـــاره به اینکه نظرســـنجی در حاشـــیه محفل آرمان برگزار شد،  انوار
افزود: »نظرسنجی ما دو محور محتوایی و فرمی داشت. موفق ترین فیلم 
در ایـــن نظرســـنجی، فیلـــم احمـــد بود و اینجا بود که نظـــر مخاطبان را به 
گفت وگو گذاشـــتیم. همچنین برخی دانشجویان زحمت می کشیدند و 
نقدهای خود را می نوشـــتند و این نقدها در نشـــریه آرمان منتشـــر می شد 

و چاپ کردیم.«
کید بر اینکه بعد از  ع( با تا مسئول فرهنگی بسیج دانشگاه امام صادق)
هر فیلم نشست نقد و بررسی برگزار شده است، افزود: »گروه های مردمی 
در این بخش ها حضور داشتند و از شاعران تا امامین جماعت و طلبه ها 
... همگی در جمع ما حضور داشتند. همچنین سعی داشتیم مخاطبان  و
هر فیلم را متناسب با آن فیلم دعوت کنیم. اینجا این حساسیت وجود 
داشـــت که گروه ها مختلف مردمی انتخاب می شـــدند، مثلا برای فیلم 
پرویـــن مـــا شـــاعران را دعوت کردیم یا برای انیمیشـــن ببعـــی قهرمان ما از 
بهزیستی برخی از کودکان را دعوت کردیم، یعنی این نگاه نیز در دعوت 
مخاطبین وجود داشت. سالن ما 500 نفری بود اما برای برخی فیلم ها 100 

و برخی دیگر تا 600 نفر نیز با حضور مردمی مواجه شدیم.«
 

   هفت دفتر فرهنگی بسیج امام صادق)ع( 
چه می کنند؟

ی دربـــاره دیگـــر فعالیت هـــای فرهنگی این گروه اظهـــار کرد: »ما در  انـــوار
یم که امســـال هر  ع( هفت دفتر دار واحـــد فرهنگی بســـیج امام صـــادق)
کدام از این دفترها فعالیت شـــاخصی داشـــتند. دفتر فرهنگ عمومی، 
یـــداد پرنیان را داشـــت کـــه توضیح مختصری دربـــاره آن دادم. فعالان  رو
مختلـــف و دغدغه منـــدان را به نگاه مردم شناســـانه مجهـــز می کنیم که 
از دل آن بـــرای موقعیت هـــا مختلف ایده و راهـــکار دهند. دفتر ادبیات 
مـــا دوره ای تحت عنـــوان آیینه فرهنگ داشـــت کـــه در این دوره با حضور 

، به دنبال بررسی تاثیر  کری و سرشار اســـاتید باســـابقه ای چون فیاض، شا
یداد قاف را  ی مـــا رو و تاثـــر جامعـــه و ادبیـــات بودیـــم. دفتر فضای مجاز
داشت و با توجه به اینکه فضای استارتاپی کشور کمی آشفته شده بود، 
از دیدگاه های متعددی از اقتصادی و فرهنگی به موضوع استارتاپ ها 
نـــگاه کردیـــم. برخی فعـــالان را دعوت می کردند تا دربـــاره وضعیت فعلی 

استارتاپ  ها صحبت کنند و برگزیدگان آن نیز مشخص شدند.«

   فضای تلویزیون برای دانشجویان ناشناخته است
او با اشاره به فعالیت دفتر تلوزیونی بیان کرد: »در جلسه مطالبه گری که 
ع(  ابتدای امسال با حضور رئیس صداوسیما در دانشگاه امام صادق)
برگزار شـــد و سرمنشـــأ فعالیت های این دفتر شد، یکی از نکاتی که بیان 
ی  کردیم این بود که شما مکرر دانشجویان را به مشارکت در تصمیم ساز
برای تلویزیون دعوت می کنید، این امکان وجود ندارد مگر اینکه فضای 
صداوسیما برای قشر دانشجو شناخته شود، درنتیجه هدف مان را این 
یم.  گذاشتیم تا قدمی برای شناخته شدن دانشجویان در تلویزیون بردار
برای دفتر موسیقی، دوره اسلام و موسیقی را داشتیم که با توجه به اینکه 
این فضا بکر است، بتوانند فعالیت هایی را انجام دهند. دفتر سینما نیز 
دوره نقد را داشت و امتداد آرمان بود که با همان تم نقد محتوایی درطول 
سال ادامه دارد. دفتر آموزش وپرورش نیز با رویکرد مطالبه گرانه در جلسات 
متعددی مسئولان آموزش وپرورش را دعوت کرده و نسبت به سند تحول 
بنیادین آموزش وپرورش گفت وگوهایی را با مسئولان حوزه داشته است.« 
او در پایـــان دربـــاره نقطه کانونی تمامی این دوره ها و دفاتر گفت: »فصل 
یکرد ما درباره دغدغه ای  یکرد کلی دارد. رو مشترک تمام این اتفاقات و رو
ی اســـلامی باشـــد. همچنین  اســـت که مواجهه ای با مســـائل روز جمهور
یم مساله اصلی آن مساله روز باشد یا مانند آرمان، آیینه موضوع  سعی دار
پراهمیتی باشد. مورد دوم در بحث مواجهه با مسائل روز و مواجهه جذاب 
و بدیع است، یعنی صرفا حرکت و روال عادی نداشته باشد. دانشجویان 
یداد برگزار کنند و نگاه دیگر این اســـت که  ســـعی می کنند به حالت رو
دانشگاه ها را نیز دعوت کنیم. به صورت کلی باید اشاره کرد که اتفاقات 
گر دانشجو  به نسبت خوبی در حوزه فرهنگی در جریان است. خصوصا ا
باشند که کار نیز برای هر دوطرف راحت تر است. شاید برای شما جالب 
یدادها و برنامه های شـــاخص ما نیز در تعامل با یک  باشـــد که عمده رو
کمیت انجام شـــده است و این شاید بتواند برای دوستان  بخشـــی از حا
دیگر ما در سایر دانشگاه ها به عنوان الگویی برای حلقه های میانی قابل 
بررسی باشد. اینکه یک دغدغه متناسب با فضای اهداف و ارزش های 
انقلاب، در جهت خدمت به مردم، با پشتیبانی مسئولان، توسط جریان 

دانشجویی بالفعل و محقق می شود.« 
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مـــدرک فارغ التحصیلـــی اشـــواق ناصـــری فرزنـــد ناجـــی بـــه شـــماره شناســـنامه 
1740879491 صـــادره از اهـــواز در مقطـــع کارشناســـی رشـــته تحصیلـــی فقـــه و 
مبانـــی حقـــوق صـــادره از واحـــد دانشـــگاهی اهـــواز بـــه شـــماره 139210602499 مـــورخ 
1393/05/15  مفقـــود گردیـــده اســـت و فاقـــد اعتبـــار می باشـــد. از یابنـــده تقاضـــا 
می شـــود اصـــل مـــدرک را بـــه دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحـــد اهـــواز بـــه نشـــانی اهـــواز 
( خیابـــان کارگـــر جنوبـــی کـــد پســـتی68875-61349 و  فلکـــه کارگـــر )فرهنگ شـــهر

ــد. ــال نمایـ ــتی 1915 ارسـ ــدوق پسـ صنـ

دانشنامه پایان دوره کارشناسی ناپیوسته رشته مکانیک حرارت سیالات اینجانب 
صالح درودگر فرزند علی اصغر با کد ملی 0054486610 صادره از واحد کرمان مفقود 

گردیده و فاقد اعتبار می باشد.

یحانه کلانتری پور فرزند احمد به شماره شناسنامه  مدرک فارغ التحصیلی اینجانب ر
ی صادره از  3170138251صادره از بردســـیر در مقطع کارشناســـی رشـــته حســـابدار
واحد دانشـــگاهی بردســـیر با شـــماره 3717534مفقود گردیده اســـت و فاقد اعتبار 
می باشـــد. از یابنده تقاضا می شـــود اصل مدرک را به دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد 

بردسیر به نشانی بردسیر –دانشگاه آزاد اسلامی ارسال نماید .

مجــــــری انحصـــــــــــــاری
 تبلیغـــــــــات محیطــــــــــی
اســلامی آزاد  دانشــگاه   

صدای نخبگان، نگاه جوانان۰۹۳۹88886۹۹
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